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Dagsorden til byrådets møde den 21. 
oktober 1992 kl. 1900 i byrådssalen.

Medlemmer:
Kim Rockhill 
Hans Jørgen Mortensen 
Anni Skov 
Preben Lansø 
Anders Clausager 
Lise Lotte Due 
Bent Olsen
Jens Brogaard Jensen 
Gitte Schønemann 
Hanne Kyvsgaard 
F. Theill Hansen 
Bent Vestergaard Jensen 
Niels Jørgen Pedersen

Fra administrationen:
Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

Bemærkninger:

Da der kun er et enkelt lille punkt 
til det lukkede møde, afholdes dette 
efter det åbne møde.
HUSK: Kl. 15.00 er der gennemgang af 
den erhvervspolitiske handlingsplan, 
hvor medlemmerne har mulighed for at 
stille spørgsmål og få planen uddy
bet.
Mødet forventes afsluttet ca. kl. 
17.30, hvorefter der er spisning i 
kantinen. Evt. afbud hertil bedes 
givet til borgmesterkontoret senest 
tirsdag kl. 12.
Tidspunkt for mødets afslutning:
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2 .
Revisionsberetning nr. 64 
J. nr. BK 00.01K01
Kommunernes Revisionsafdeling frem
sender beretning nr. 64 - revision af 
boligstøtteregnskaberne for året 
1991.
Den udførte revision har ikke givet 
anledning til bemærkninger. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
6. oktober 1992, at beretningen god
kendes .
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3.
Spildevandsplan 1992-1998. 
J.nr. TF 09.00P15
Byrådet besluttede på mødet den 17. 
juni 1992 at godkende det fremlagte 
forslag til spildevandsplan med føl
gende ændringer for Roskilde Fjord 
oplandet:
I stedet for den centrale rensning på 
Hyllingeriis renseanlæg vælges den 
decentrale løsning, som fremgår af 
det fremlagte skitseforslag af sep
tember 1990, alternativ B, vedrørende 
spildevandsplanlægning for Roskilde 
Fjord oplandet. Dette indebærer, at 
Skibby og Hyllingeriis renseanlæg ud
bygges med kvælstoffjernelse og fos
forfældning.
Fra Skibby renseanlæg etableres om 
nødvendigt en ny udløbsledning uden 
om Møllekrogen ud i Roskilde Fjord 
til et område, der er udlagt til 
formålet.
Endvidere udsættes etableringen af 
den afskærende ledning Sønderby- 
Østby-Hyllingeriis, indtil mulig
hederne for at rense spildevandet 
lokalt i Sønderby og Østby er nær
mere undersøgt.
Det blev ligeledes besluttet at op
tage spildevandsplanen til revision i 
1995.
Ovennævnte ændringer incl. revideret 
investeringsplan er nu indarbejdet i 
spildevandsplanen af september 1992, 
som forelægges til godkendelse.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 24. september 1992, at spil
devandsplanen af september 1992 god
kendes .
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
6. oktober miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.
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4.
Ændring af forældrebetalingen for 
børn der går i børnehave. men som har 
alderen til at gå i fritidshjem
J.nr. SF 16.04.00029
På baggrund af flere forældreklager 
over manglende fritidshjemsplads og 
klage over at skulle betale børneha
vetakst i stedet for fritidshjems
takst rejses sag om ændring af for
ældrebetalingen .
En opgørelse af 16.6.1992 viser: 
at Tumlebo har 5 fritidshjemsbørn 
at Skolevejen har 1 fritidshjemsbarn 
at Skuldelev har 13 fritidshjemsbørn. 
Betalingen for en børnehaveplads er 
1.275 kr. hvorimod betalingen for en 
fritidshjemsplads er 890 kr.
Forældre er meget utilfredse med at 
betale for en børnehaveplads, de kun 
kan benytte om eftermiddagen. 
Prisforskellen pr.plads på 385 kr. 
pr.måned vil med de nuværende plads
antal betyde en mindreindtægt for 
kommunen på 7.315 kr.pr.måned, hvis 
det blev besluttet at ændre taksten. 
Det foreslås, at forældrebetalingen 
for børn, der går i børnehave og bør
nehaveklasse, men endnu ikke har fået 
tilbudt en børnehaveplads, med virk
ning fra 1.9. det år de starter i 
børnehaveklasse, overgår til at beta
le fritidshjemstakst. Når datoen er 
sat til 1.9., er det, fordi børnene 
normalt starter i børnehaveklasse 
medio august.
Ordningen foreslås igangsat fra 
1.10.1992. Udgiften vil i 1992 udgøre 
maksimalt 22.000 kr.
I 1993 vil takstforskellen mellem 
børnehave og fritidshjem formentlig 
blive på 355 kr.pr.barn pr.måned. 
Udgiften vil maksimalt udgøre 25.000 
kr. i 1993, fordi antallet af børn 
løbende nedskrives i takt med der 
bliver ledige fritidshjemspladser.
De 13 børn i Skuldelev børnehave 
overflyttes senest ved igangsætning 
af 40 nye pladser i tilknytning til 
fritidshjemmet.

fortsættes ......
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5.
Erhvervspolitisk handlingsplan 
J. nr. BK 24.00
Med udgangspunkt i de ideer og for
slag som fremkom på erhvervskonferen
cen i foråret, har konsulenter fra 
Kommunernes Landsforening udarbejdet 
endeligt forslag til "Erhvervspolitik 
for Skibby kommune.
Forslaget, der indeholder konkrete 
forslag til målsætning og handlings
planer, er udsendt til byrådets med
lemmer den 28. september.
Forslaget vil blive gennemgået for 
byrådets medlemmer af konsulenterne 
fra Kommunernes Landsforening på by
rådets møde den 21. oktober om efter
middagen.
Forslaget er også udsendt til de en
keltpersoner og organisationer, der 
tidligere har været inddraget.
Disse er indbudt til at overvære by
rådets gennemgang af forslaget på mø
det den 21. oktober.
Efter byrådets behandling af forsla
get vil forvaltningschefgruppen udar
bejde en "køreplan" til forelæggelse 
for økonomiudvalget til godkendelse. 
Kopi af skrivelse af 7/10 til delta
gerne ved konferencen på Skuldelev 
Kro samt skrivelse af 12/10 til Kom
munernes Landsforening vedlægges til 
orientering.
Økonomiudvalqet indstiller på møde 
den 6. oktober 1992 forslaget til 
byrådets godkendelse.
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6.
Godkendelse af reviderede vedtægter 
for Grundejerforeningen Hiortehaven
J.nr. TF 00.01A08
Grundejerforeningen har fremsendt re
viderede vedtægter til byrådets god
kendelse. Formålet med ændringerne er 
ifølge grundejerforeningen at beskyt
te mod samtidige og store udvidelser 
af antenneanlægget.
"Beskyttelsen" består i, at den hid
tidige gratis tilslutning for ejen
domme i området er bortfaldet, og at 
nye tilslutninger skal betale en af 
bestyrelsen fastsat tilslutningsaf
gift.
På mødet mellem alle berørte parter 
den 15. november 1988 i byrådssalen 
blev det godkendt, at grundejerfor
eningen ville kunne opkræve et rime
ligt tilslutningsbidrag for nye til
slutninger i området syd for parcel
lerne langs Sikavej.
For at beskytte fremtidige beboere, 
vil det nok være hensigtsmæssigt, at 
kræve indført en bestemmelse om, at 
kommunen skal godkende tilslutnings
bidragets størrelse.
Desuden er vedtægtens opgørelse af 
lokalplanområder, hvori vedtægten er 
gældende, ikke ført ajour.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 24. september 1992, at ved
tægten godkendes på betingelse af, at 
der i § 10 indføjes:
"Tilslutningsbidragets størrelse skal 
godkendes af Skibby byråd".
Desuden skal lokalplanopgørelsen i 
§ 1 ajourføres.
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1 .
Taxabevilling nr. 16-6. 
J.nr. TF 22.11G01


